

Alte Drucke

**Epitaphium || IN OBITVM || optimi viri, pruden=||tia, pietate,
& candore animi || præstantissimi, & optimè meriti || Iohannis
Meureri, Reipub. ...**

Meurer, Johannes

Smalchaldiae, 1580

VD16 ZV 30740

Aliud, Sapphico carmine conscriptum, à IOHANNE VOGELIO publico ciuitatis
Scriba.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-148741

Aliud, Sapphico carmi-
ne conscriptum,

à

IOHANNES VOGELIO

publico ciuitatis Scriba.

HIC graui Consul uenerandus euo
Pauperum tutela, suæq; stirpis
Fama, Meurerus placida sublatu
Morte quiescit,

Flebili quem carmine suspirantes
Vxor & nati simul ac nepotes
Mœstaq; extinctum gemit uniuersa
Patria patrem

Dotibus pulchris animi nitebat
Simplici cedens probitate nulli
Ciuum laus totius & senatus
Gloria magna

Promptus inservire uiris egenis
Ac sibi omnes officio benigno
Comparare & conciliare ciues
Cura erat usq;

Dogmatis sacri uigilans amator
Tum Scholæ atq; Euangelij ministros
Debito & digno prosequi studebat
Semper honore.

At uelut

At uelut quisq; officium ministrans
Semper afflictus miser atq; Agaso est
Haudq; censori placet aut placebit
Cui libet unquam.

Sic tui Meurere tenens honores
Consulatus omnibus hic placere
Cuncta uel cunctis agere ut placerent
Haud potuisti.

Iam tuus censor idem age siste morsus
Hic boni mens propositi quiescit
Conscia, & Christo omne malum beata
Iudice uincit.

Corpus in terra recipit sepulchrum
Spiritus castus super astra scandit
Cum sacro carpens numero Angelorum
Gaudia Cœli.

Sic suum ciues placidum ac benignum
Consulem deslent animo atq; uoce
Prædicantes consulis omne tanti
Nomen in æuum.

FINIS.

